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Notulen vergadering Wijkraad Dietsveld / Vogelbuurt 

d.d. 14 juni 2023 

 
1. Opening en mededelingen 

Voorzitter opent de vergadering. 
 
De volgende mededelingen worden gedaan: 

- vervolg Haarlem betaald parkeren-rechtszaak 12 juni 
Opkomst van ruim 120 mensen; uiterlijk 26 juni uitspraak. Aan de hand van de uitspraak worden 
vervolgstappen gedefinieerd. 

- Stadsmakerscongres aanstaande vrijdag en zaterdag; zaterdag vrij toegankelijk 
- Nieuwsbrief juli 
- Plantenbak om parkeren op hoeken te voorkomen is niet meer mogelijk via de site van 

Spaarnelanden. Niet bekend hoe dit initiatief opgestart kan worden. 
 

2. Vaststellen agenda  
Er wordt een extra agendapunt toegevoegd over de voortgang van de plannen van het schoolplein van De 
Koningin Emmaschool. 
 

3. Ingekomen stukken / Uitgaande post 
De ingekomen stukken worden behandeld gedurende de avond.  
 

4. Notulen voorgaande vergadering en actiepunten 
De notulen worden goedgekeurd.  

Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2021111001 Voortgang verkeersveiligheid Loopt Smileys Vondelweg en JGK zijn 
weggehaald, helaas komen deze niet 
direct weer terug. Ze zijn weer terug in 
de roulatie. Voorzitter zal bij 
gemeente vragen of er metingen 
gedaan zijn 

2022110903 Er wordt gerefereerd naar een rapport 
waarin bewezen wordt dat betaald parkeren 
werkt. Dit rapport bewijst dit echter niet.  

Loopt Vraag gesteld aan de Gemeente bij het 
opleveren van alle reacties. Verwacht 
antwoord via de Nota van antwoorden 

2022110904 Het stukje eenrichtingsverkeer op De 
Bavostraat lijkt niet meer opportuun. Dit 
was een tijdelijke maatregel in verband met 
de bouw. Voorzitter stelt een vraag op Pleio. 

Gereed Het eenrichtingsverkeer is zo sinds 
2014 en blijft nu zo vanwege 
sluipverkeer. 

2023051001 Feedback beleving 4 mei herdenking aan 
organisatie 

Loopt  

2023051002 wijkraadslid publiceert een stukje over de 
groene wijken pilot op socials 

Nieuw  

2023051003 Herinrichting groenbeleid Jan Gijzenkade. 
voorzitter stelt vraag op Pleio 

Loopt Voorzitter  is verwezen naar 
rechtstreeks contact met de 
ambtenaar 

2023051004 Contact opnemen gemeente om te vragen 
waarom de Wijkraad niet vooraf 
geïnformeerd is over het initiatief om de 
speelplaats Zwaluwstraat/Lijsterstraat te 
renoveren. Datalek melden 

Loopt  
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Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2023051005 Het fijnstof initiatief wordt op dit moment 
niet gedragen door de Wijkraad. Voorzitter 
zal vragen wat de laatste stand van zaken is 

Loopt Vanwege verbouwing nog niet 
opgehangen. Mocht er een andere 
locatie opportuun zijn, dan kan de 
meter ook daar opgehangen worden. 

20230614 Duidelijkheid dossier fijnstof – wie draagt 
dit? 

 Nieuw  

 
5. Plannen KES 

Initiatief is gestart vanuit de Koningin Emmaschool. Wens is om het stuk tussen het hek en de stoep bij het 
plein te betrekken. Partijen die meedenken:  

● Johan Cruijff foundation 
● Groen-Burgemeester 

● School 
● Leerlingen 

● Docenten 
● Wijkraad 
● Ouders 

 
Er zijn inmiddels twee bijeenkomsten geweest voor een brainstorm en eventuele mogelijkheden. Hierbij 
wordt besproken over de functies van het plein, maar ook de onderhoudbaarheid. De volgende stap is om 
omwonenden te betrekken en hiermee de droomfase naar een concreter plan te trekken. 
 
Voorzitter roept de aanwezigen op om aan te sluiten en om mee te denken met de plannen. Ook het uiten 
van zorgen is belangrijk omdat dit meegenomen kan worden in de plannen. 
 
Er wordt nog steeds overlast ervaren door de omwonenden door (hang)jongeren. Voorzitter benadrukt dat 
het aanpakken van dit probleem niet moet blijven liggen totdat het nieuwe plein gerealiseerd is. Wel moet 
de veiligheid en overlast meegenomen worden in het ontwerp. Dit blijft een actueel en belangrijk punt. 
Voorzitter zal een vraag sturen via Pleio of en wat voor aandacht er nog is voor het Roerdompplein rondom 
overlast (hangjongeren en verkeersveiligheid).  
Daarnaast zal voorzitter de directeur informeren over de aanwezigheid van omwonenden die interesse 
hebben in dit punt.  
Mobiliteitsadviseur vragen om deelname Veilige scholen.  
 

6. Kaderstellende Startnotitie Reijer Anslostraat, PC Hooftstraat en St. Bavostraat 
Startnotitie over inrichting van de straat. Er is echter geen participatie geweest met de bewoners. In de 
startnotitie is opgenomen dat 25% van de parkeerplekken niet zal terugkeren. Oppositie en coalitie zijn het 
hier over oneens, de notitie is een hamerstuk geworden. Dit is het eerste plan wat inspeelt op het 
voorgenomen betaald parkeren beleid. 
Rizgar aangeven dat de participatie voor deze straat niet goed is verlopen.  
  

7. WBO 
- Heel Haarlem wordt voornemens 30 km 

 
8. Van Wijkraad naar Wijkplatform 

Participatie verhogen door middel van wijkplatforms. Dit zal per 1 januari 2024 van toepassing zijn. Het is 
nog zoeken naar de uitvoering in de nieuwe stijl. Onze wijkraad is neergelegd als pilot om te toetsen of het 
werkt. 
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9. Rondvraag 
- Secretaris geeft aan dat ze heel erg teleurgesteld is in de plannen van de Reijer Anslostraat en dat 

dit echt een gemiste kans voor participatie is 
 

10. Sluiting 
Voorzitter sluit de vergadering. De volgende vergadering is gepland op 13 september 2023 om 20.00 uur. 

Actienummer* Actiepunt Status Opmerkingen 

2021111001 Voortgang verkeersveiligheid Loopt Smileys Vondelweg en JGK zijn 
weggehaald, helaas komen deze niet 
direct weer terug. Ze zijn weer terug in 
de roulatie. Voorzitter zal bij 
gemeente vragen of er metingen 
gedaan zijn 

2022110903 Er wordt gerefereerd naar een rapport 
waarin bewezen wordt dat betaald parkeren 
werkt. Dit rapport bewijst dit echter niet. 
Wijkraadslid gaat hier nog achteraan.  

Loopt Vraag gesteld aan de Gemeente bij het 
opleveren van alle reacties. Verwacht 
antwoord via de Nota van antwoorden 

2022110904 Het stukje eenrichtingsverkeer op De 
Bavostraat lijkt niet meer opportuun. Dit 
was een tijdelijke maatregel in verband met 
de bouw. Voorzitter stelt een vraag op Pleio. 

Gereed Het eenrichtingsverkeer is zo sinds 
2014 en blijft nu zo vanwege 
sluipverkeer. 

2023051001 Feedback beleving 4 mei herdenking aan 
organisatie 

Loopt  

2023051002 wijkraadslid publiceert een stukje over de 
groene wijken pilot op socials 

Nieuw  

2023051003 Herinrichting groenbeleid Jan Gijzenkade. 
Voorzitter stelt vraag op Pleio;  

Loopt Voorzitter is verwezen naar 
rechtstreeks contact met de 
ambtenaar 

2023051004 Contact opnemen gemeente om te vragen 
waarom de Wijkraad niet vooraf 
geïnformeerd is over het initiatief om de 
speelplaats Zwaluwstraat/Lijsterstraat te 
renoveren. Datalek melden 

Loopt  

2023051005 Het fijnstof initiatief wordt op dit moment 
niet gedragen door de Wijkraad. Voorzitter 
zal vragen wat de laatste stand van zaken is 

Loopt Vanwege verbouwing nog niet 
opgehangen. Mocht er een andere 
locatie opportuun zijn, dan kan de 
meter ook daar opgehangen worden. 

2023061401 Duidelijkheid dossier fijnstof – wie draagt 
dit? 

Nieuw  

2023061402 Vraag stellen via Pleio of en wat voor 
aandacht er nog is voor het Roerdompplein 
rondom overlast (hangjongeren en 
verkeersveiligheid). 

Nieuw  

2023061403 Koningin Emmaschool informeren over de 
aanwezigheid en interesse van 
omwonenden mbt vernieuwing van het 
schoolplein  

Nieuw  

2023061404 Mobiliteitsadviseur vragen om deelname 
Veilige scholen 

Nieuw  

2023061405 Aan gemeente aangeven dat de participatie 
voor de plannen Reijer Anslostraat niet goed 
zijn verlopen  

Nieuw  

 
*Actienummer bestaat uit datum vergadering (jjmmdd) en nummer actiepunt (xx) 

 


